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V Astri bo poslej drugače
Predvidevajo kadrovske, organizacijske in
poslovne spremembe / Največ težav s kadri

Astrina delovna organizaci-
ja Maloprodaja tozd Blagovni-
ca se je v začetku leta, kot že
nekajkrat lani, spet znašla na
dnevnem redu zasedanja be-
žigrajskega izvršnega sveta.
Blagovnica - oziroma njena
poslovna enota na Titovi cesti
79, je poslovala z izgubo lani
ob polletju in devetmesečju,
ob koncu leta pa predvidoma
ni bilo rdečih številk.

»Da sanacijski program, ki je
bil že predlani izdelan v Astrini

Blagovnici, ni tekel tako, kot bi
moral, so bili krivi predvsem
subjektivni vzroki,« nam je po-
vedal IVAN HOZJAN, novi di-
rektor tozda Blagovnica, ki
ima poleg poslovne enote na
Titovi cesti 79 še tri poslovne
enote v naši občini - v podho-
du bežigrajskega centra, Di-
skont trgovino in poslovalnico
v »jami« ter poslovni enoti v
Kranju in Beogradu. Vse osta-
le, razen Astre na Titovi cesti
79, uspešno poslujejo Zakaj

so se prav v tej poslovni enoti
pojavljale izgube in zakaj težav
tako dolgo ne morejo odpra-
viti?

»Program, ki bi ozdravil na-
šo poslovno enoto na Titovi
cesti, je bil izdelan in sprejet že
ob koncu leta 1981.« je dejal
tovariš Hozjan,« Predvideva
predvsem tri načine sanacije:
kadrovsko, organizacijsko in
poslovno. Začnimo pri slednji.
Vsem, ki kupujejo v Astri, na-
meravamo v prihodnje ponudi-
ti več izdelkov, tako živil, kot
tehničnega biaga, tekstila in
obutve, skratka več vsega. Ve-
likokrat so se Ijudje upraviče-
no pritoževali nad slabim
odnosom prodajalcev do kup-
cev. Z novim načinom organi-
zacije prodaje in z etažnim vo-
denjem takšnega nesprejemlji-
vega obnašanja ne bo več. Or-
ganizirali bomo več prodajnih
akcij, več posebnih ponudb.
Bolje nameravamo izkoristiti
prodajne prostore in delovni
čas, predvsem v drtevnih koni-
cah. Seveda je glavna ovira in
težava ta, da nimamo svojega
grosista, kot ga imajo nekatere
druge trgovine, zato je tudi pri
nas preskrba včasih motena.
Poleg tega se bomo v prihod-

nje bolj kot doslej povezovali z
našo delovno organizacijo Ve-
leprodaja, ki nas je doslej zala-
gala le s četrtino izdelkov za
prodajo.

Organizacijski del sanacije
predvideva tudi spremembo
organiziranja prevzemno - od-
pravne službe in drugačno de-
lo obračunske službe. Najtežji
pa je kadrovski del sanacije.
Napačni Ijudje na napačnih
mestih so tudi povzročili, da se
je Iani sanacijski program tako
»vlekel« in da se stvari niso
premaknile z mrtve točke. Od
takrat, ko je bil program prvič
sprejet, so se vodilni delavci
nekajkrat zamenjali,« je dejal
tovariš Hozjan. »Tudi sam sem
zaposlen pri Astri šele od za-
četka letošnjega leta. Trenut-
no še iščemo vodje etaž za te-
hnični oddelek, pritličje in sa-
mopostrežno orodajalno«

V Astri so preprtčani, da jim
temeljit sanacijski program, ki
so ga sprejeli, omogoča, da
bodo splavati iz težav. Potreb-
na bo seveda delovna zagna-
nost vsega kolektiva in velika
mera odgovornosti.
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